
Zápis z jednání členské schůze Spolku rodičů a přátel Gymnázia Na Vítězné pláni 
ze dne 13. 9. 2017 17:00 hodin 

 

Jednání zahájil a vedl Ing. Jiří Padevět, předseda spolku 

 

Přítomno bylo 16 členů spolku, nepřítomno 5 (z toho 3 omluveni). Jmenovitě, viz prezenční listina.  

Dále byl přítomen Mgr. Martin Horyna, zástupce ředitele Gymnázia Na Vítězné pláni. 

 

Průběh jednání 

 

1) Předseda spolku informoval přítomné o hospodaření spolku ve školním roce 2016/17 na základě 

podkladů k jednání, které jsou přílohou tohoto zápisu. Konečné schválení hospodaření spolku za šk. rok 

2016/17 bylo odloženo na následující členskou schůzi, která je plánována na listopad. 

 

2) Předseda spolku seznámil přítomné s návrhem výdajů na šk. rok 2017/18 připraveným školou. O návrhu 

byla vedena diskuze s připomínkami a návrhy přítomných. O návrhu výdajů bylo hlasováno 

s následujícími výsledky: 

a) Výdaj na Mikroskopy do laboratoře biologie byl zvýšen z plánovaných 80 tis Kč na 100 tis Kč. Pro 

bylo 15 přítomných, 1 proti 

b) Náplň plánovaného výdaje na Počítače (5 notebooků) byl změněn na Hardware a software do 

učeben. Plánovaná částka 60 tis Kč  byla ponechána. Pro bylo 14 přítomných, 2 proti 

c) Ostatní položky z kapitoly Materiál a vybavení školy byly odsouhlaseny v plánovaném rozsahu - Pro 

bylo 16 přítomných, 0 proti 

d) Výdaj na Pamětní pera GVP nebyl odsouhlasen. Pro bylo 6 přítomných, 10 proti 

e) Ostatní položky z kapitoly Odměny dary, sociální příspěvky byly odsouhlaseny v plánovaném 

rozsahu - Pro bylo 15 přítomných, 1 proti 

f) Všechny položky z kapitoly Akce pořádané školou byly odsouhlaseny v plánovaném rozsahu - Pro 

bylo 16 přítomných, 0 proti 

 

 

Zapsal: Ing. Jiří Padevět 


